
2025D09569 LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Financiën heeft over een brief van de Staatsse-
cretaris van Financiën van 21 februari 2025 inzake de Voortgangsrap-
portage Hersteloperatie toeslagen over de periode september – december
2024 (Kamerstuk 31 066, nr. 1462) de navolgende vragen ter beant-
woording aan de Staatssecretaris voorgelegd.

De voorzitter van de commissie,
Nijhof-Leeuw

Adjunct-griffier van de commissie,
Lips
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Nr Vraag

1 Om hoeveel FTE gaat de inzet van 600 schijnzelfstandigen?
2 Wordt verwacht dat de groep van 4.500 ex-partners zich nog

verder uitbreidt?
3 Welke specifieke overwegingen liggen ten grondslag aan het

besluit om het convenant Horizontaal Toezicht per 31 januari 2025
in te trekken?

4 Hoe verhoudt het aantal aanmeldingen voor de hersteloperatie
zich tot eerdere ramingen?

5 Hoeveel mensen die aanvankelijk als gedupeerde van de kinderop-
vangtoeslagaffaire zijn erkend, maar later niet meer als gedupeer-
den zijn aangemerkt, hebben alsnog de uitbetaling van 30.000 euro
ontvangen?

6 Op welke manier heeft de inzet van de Commissie van Wijzen
invloed op de uiteindelijke beslissingen over schadevergoeding?

7 Wat wordt er op dit moment gedaan om de Stichting (Gelijk-
)waardig Herstel (SGH) te laten opschalen tot het gewenste
niveau? Hoe ziet de opschaling er in de periode tot 2027 uit?

8 Welke acties zullen worden ondernomen om toch de kabinetsdoel-
stelling van afronding eind 2027 te behalen?

9 Welke concrete redenen hebben gedupeerden aangegeven, gelet
op het feit dat de rapportage een discrepantie benoemt tussen de
CWS-productiecijfers en het aantal uitgevoerde beschikkingen,
mede door intrekkingen van verzoeken voor het wisselen van
schaderoute, voor het intrekken van deze verzoeken?

10 Welke (verbeter)punten van de BCG zijn inmiddels geconcretiseerd
en worden nu doorgevoerd? Welke resultaten kunnen hiermee
worden behaald?

11 Heeft u inzicht in de daling of stijging van het aantal bezwaren dat
specifiek verband houdt met het gebruikte schadekader sinds de
invoering ervan?

12 Hoe vaak wijkt het advies van de UHT af van het BAC-advies in de
periode van september tot en met december 2024?

13 Kan inzicht worden gegeven in de aard van de bezwaren die
gegrond worden verklaard?

14 Welke aanvullende maatregelen zijn noodzakelijk om de bezwaren
tegen de integrale beoordeling eind 2026 te hebben afgerond?

15 Wat zijn de meest voorkomende redenen waarom ouders in
bezwaar gaan tegen de integrale beoordeling?

16 Wat is de gemiddelde tijd die nodig is om een bezwaarprocedure
te voltooien?

17 Hoe verschillen de verschillende schadeherstelroutes in voorwaar-
den en uitbetalingen?

18 Waarvan werd uitgegaan en wat is er gerealiseerd bij de inzet van
mediation voor de afdoening van bezwaren?

19 Welke opties heeft de wetgever om te komen tot realistische
wettelijke beslistermijnen?

20 Wat is het gemiddelde bedrag aan dwangsommen dat per
ingebrekestelling en beroep bij niet-tijdig beslissen (BNTB) is
uitgekeerd sinds de start van de hersteloperatie?

21 Wordt (nog steeds) gebruik gemaakt van zzp’ers?
22 Welk afwegingskader wordt gebruikt om te toetsen voor

schijnzelfstandigheid?
23 Hoe vaak is er een tweede of derde BNTB-verzoek ingediend door

gedupeerde ouders?
24 Welke patronen zijn waarneembaar in de beroepsprocedures tegen

de overheid met betrekking tot de hersteloperatie?
25 Hoeveel ouders hebben toegang tot hun dossiers gekregen sinds

uw toezegging tijdens het laatste commissiedebat dat het proces
omtrent dossiers versimpeld en versoepeld zou worden?
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26 Welke obstakels ondervinden gemeenten bij het bieden van
uitgebreide ondersteuning aan gedupeerde ouders?

27 Kan een overzicht worden verstrekt van de herstelinitiatieven en
het aandeel deelnemers per initiatief?

28 Welke vormen van ondersteuning voor emotioneel herstel zijn het
meest effectief gebleken?

29 Waarom is de hoogte van de kindregeling afhankelijk van de
leeftijd van het kind?

30 Waarom zijn er nog steeds UHT-kinderen die geen beschikking
hebben ontvangen, ondanks dat de regeling sinds 1 juli 2023 is
ingevoerd?

31 Is 10.000 euro voldoende om de werkelijke schade van UHT-
kinderen te dekken?

32 Is 10.000 euro voldoende om de werkelijke schade van
ex-toeslagpartners te dekken?

33 Waarom is het maximumbedrag voor compensatie op 10.000 euro
gesteld?

34 Waarom heeft de mogelijkheid voor ex-toeslagpartners om zelf
een aanvraag in te dienen pas in december 2024 effect gehad?

35 Waarom zijn niet alle ex-toeslagpartners uitbetaald?
36 Waarom duurde het tot april 2024 voordat de regeling voor

nabestaanden van overleden kinderen werd uitgevoerd?
37 Hoe wordt de effectiviteit van de pilot totaalherstel voor nabe-

staanden gemeten?
38 Waarom wordt de regeling voor nabestaanden pas gestart na de

wijziging van de motie-Leijten in november 2024?
39 Hoeveel nabestaanden hebben zich daadwerkelijk aangemeld voor

de regeling sinds de start in januari 2025?
40 Welk bedrag wordt nog verwacht in 2025 aan publieke schulden

dat kwijtgescholden gaat worden?
41 Wat is de verwachting van de hoeveelheid schulden die nog

ingediend zal worden bij SBN?
42 Hoeveel bezwaren zijn er ingediend tegen de afwijzing van

kwijtschelding van schulden, waarbij de vastgestelde datum van
opeisbaarheid als reden werd opgegeven?

43 Waar worden binnen de Dienst Toeslagen de grootste capaciteits-
problemen verwacht als gevolg van het vertrek van circa
600 schijnzelfstandigen per 1 april 2025? Wat zijn de gevolgen voor
de voortgang van onderdelen van de hersteloperatie, zoals de
integrale beoordelingen, bezwaarafhandelingen en juridische
procedures en welke invloed heeft deze daling naar verwachting
op de afhandeltermijn richting 2027?

44 Het verdiepende onderzoek van de CWS wijst uit dat de organisatie
en wervingsstrategie geheel afhankelijk zijn van Zzp’ers en
interim-mers, die onder de uitzonderingsregel vallen die per 1 april
2025 vervalt. Wat zijn de verwachte gevolgen van het uitvallen van
deze groep voor het voortbestaan van deze schaderoute?

45 Zijn er tot op heden herzieningsverzoeken ingediend door
gedupeerden uit de eerste fase van de hersteloperatie die stellen
ongelijk behandeld te zijn ten opzichte van gedupeerden uit latere
fasen, gezien de invoering van het nieuwe schadekader?

46 Kunt u aangeven waarom u verwacht dat het tot eind 2025 duurt
om de resterende circa 12.000 integrale beoordelingen af te ronden
als de UHT er in de laatste vier maanden van 2024 al circa 7.400
heeft uitgevoerd?

47 Kunt u aangeven wat de redenen zijn voor het lager dan de
verwachting liggen van het aantal getekende VSO’s in deze periode
door SGH?

48 Wat zijn de redenen dat ouders kiezen voor CWS in plaats van de
regieroute VSO?
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49 Wat is de snelheid van het afronden van een VSO-traject ten
opzichte van het afronden van een CWS-traject?

50 Hoe vaak is het voorgekomen dat de UHT afwijkt van het
BAC-advies?

51 Hoe vaak wordt er gebruik gemaakt van de fysieke locaties in het
land van de UHT?

52 Kijkt u naar meer mogelijke fysieke locaties in het land van de
UHT?

53 Hoe lang duurt het gemiddeld voordat een ouder een dossier
ontvangt?

54 Hoe lang duurt het gemiddeld voor de vijf procent van de ouders
die het langst moeten wachten voordat zij een dossier ontvangen
deze ontvangen?

55 Klopt het dat jongeren alleen worden geholpen door gemeenten
als hun schulden worden gekwalificeerd als «problematisch», dus
boven een bepaald bedrag uitkomen?

56 Is het waar dat jongeren geen VOG krijgen op basis van registra-
ties die samenhang hebben met het toeslagenschandaal? Hoe vaak
komt dit voor?

57 Wat waren de redenen om aan circa 4.000 kinderen geen tege-
moetkoming te betalen?

58 Hoe wordt bepaald wie de toeslagenouder is en wie de ex-partner?
59 Kunnen ex-partners ook in aanmerking komen voor de route-SGH?

En als zij meer schade hebben dan 10.000 euro, hoe wordt daar
dan mee omgegaan?

60 Waarom komt een ouder niet in aanmerking voor een proceskos-
tenvergoeding?

61 Waar is het bedrag van 116 euro op gebaseerd?
62 Wat is de tekst van de brief die is gestuurd naar ouders die meer

dan 116 euro teveel hebben uitbetaald gekregen?
63 Wat is de tekst van de brief die is gestuurd naar ouders die minder

dan 116 euro teveel hebben uitbetaald gekregen?
64 Is de tekst van de brieven die naar ouders die teveel uitbetaald

hebben gekregen getoetst met relevante stakeholders zoals de
Oudercommissie en anderen? Zo ja, wat kwam daar uit? Zo nee,
waarom niet?
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